

**SECTION V: THE ADMINISTRATION OF OFFICIAL
LANGUAGES PROGRAMS WITHIN THE PUBLIC
SERVICE OF CANADA**

**The Application of POLICY V.3.1 entitled
"Departmental Annual Reports"**

In the context of the overall responsibilities of departments and agencies, those with rotational services will be required to include in their Official Languages Plan the relevant information on the rotational aspects of their department. Thus, the Official Languages Plan will take into account the provisions outlined in this document, as well as those contained in Treasury Board Circular 1977-46.

**SECTION V: ADMINISTRATION DES PROGRAMMES
DES LANGUES OFFICIELLES DANS LA FONCTION
PUBLIQUE DU CANADA**

**Application de la POLITIQUE V.3.1 intitulée
"Rapports annuels des ministères"**

En ce qui concerne les responsabilités générales des ministères et organismes, ceux qui ont des services permutants seront tenus de présenter dans leur Plan des langues officielles les renseignements pertinents sur les aspects permutants de leur ministère. Ainsi, le Plan tiendra compte des dispositions énoncées dans le présent document ainsi que de celles de la circulaire du Conseil du Trésor n° 1977-46.